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A
aquests 2 anys hem realit-

zat bona part dels compro-

misos que havíem contret 

des de la Secretaria d’Estat.

Principalment, hem compaginat les 
ajudes a les federacions esportives, 
l’esport de base i els professionals de 
l’esport. Ho hem sabent que l’èxit 
primer és representar aquell club, 
aquella federació, aquell esport amb 
el qual un s’identifica, representant 
amb orgull, un país i una bandera.

Amb un recorregut no exempt de 
dificultats el camí fet ha estat fasci-
nant. Ho ha estat, per exemple, per-
què hem modificat els procediments 
d’atorgament de subvencions i be-
ques amb la finalitat d’homogene-
ïtzar la seva atribució restablint, ai-

xí, l’equitat a partir de criteris espor-
tius.

O bé, per haver enllestit el Cen-
tre de tecnificació esportiva d’Or-
dino, eina a l’abast d’esportistes de 
casa nostra, d’alt nivell i de tècnics 
d’arreu. Un equipament indispensa-

ble per al país que servirà, en primer 

lloc, perquè Ordino disposi d’un ele-

ment dinamitzador més de la seva 

economia amb un turisme de qua-

litat tot l’any i que, en segon terme, 

afavorirà la prevenció, l’estudi i la in-

vestigació esportiva. Una eina fona-

mental en el Pla per a la protecció de 

la salut de l’esportista. 

Entenc, però, que, per tal d’acon-
seguir que l’esport andorrà quedi 
configurat com un àmbit de referèn-
cia, hem de poder continuar treba-
llant des de la Secretaria d’Estat, i 
per això convé que AraFutur guanyi 
aquestes eleccions generals. 

Així, podrem elaborar el regla-
ment de funcionament de l’esport es-
colar, com estipula la Llei de l’esport 
del juny de 1998. Podrem integrar 
plenament l’Escola de Formació de 
Professions Esportives i de Muntanya 

en l’estructura de la formació profes-
sional reglada del país o podrem con-
tinuar desenvolupant el Pla nacional 
d’infraestructures esportives, com-
plementant la utilització i manteni-
ment dels equipaments existents i 
creant un estadi nacional polivalent. 

L’esport és també un element 

clau per a la projecció internacional. 

Per això nosaltres continuarem ade-

quant els serveis de l’esport a les no-

ves demandes del sistema esportiu i 

modernitzant les estructures orga-

nitzatives, fomentant l’esport popu-

lar com a vehicle de cohesió i d’inclu-

sió, tot en col·laboració amb el Con-

sell Andorrà de l’Esport (CAE).

Ho podrem continuar fent amb el 

teu suport, amb el teu vot. H
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Continuarem 
adequant l’esport a 
les noves demandes 
del sistema esportiu 
i modernitzant les 
estructures 

La prioritat: mantenir el nivell de seguretat

33 La trobada d’ahir 
amb la Policia.
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El candidat socialdemòcrata es va reunir amb els agents del cos de Policia i va parlar del seu concepte d’Estat

EL PERIÒDIC

ANDORRA LA VELLA

que, al seu partit, no volen menys 
Estat, sinó «millor Estat», i que cal 
reforçar la Policia per mantenir els 
nivells de competència professional 
i la qualitat de la seguretat ciutada-
na que hi ha actualment al país. Per 
mantenir el nivell de seguretat ac-
tual, Bartumeu està convençut que 
«no podem prescindir del cos de Po-
licia actual i, probablement, hem 
d’augmentar el nombre d’agents».

Per al PS, la prioritat és mantenir 
el nivell de seguretat perquè, segons 
va dir el seu cap de llista, «cal oferir 
als inversors seguretat jurídica, pe-
rò cal mantenir també la seguretat 
ciutadana stricto sensu». Aquest és un 
tret «que és l’enveja de molts altres 
països», va afegir Bartumeu i, per 
tant, s’ha de continuar garantint, 
tant de cara als ciutadans del país 
com als turistes. H

El cap de llista del 
Partit Socialdemò-
crata, Jaume Bartu-

meu, es va reunir ahir a la tarda amb 
agents de la Policia, amb qui va po-
der conversar sobre la política soci-
aldemòcrata en relació amb la fun-
ció pública. El candidat a la reelecció 
com a cap de Govern va assegurar 


